



香港足球總會技術分析小組 - 初級培訓課程
HKFA Technical Study Group - Elementary Training Course

《報名須知 GENERAL INFORMATION》

日期: Date:	2022 年 11 月 27 日至 2023 年 1 月 16 日 27 th November 2022 – 16 th January 2023
時間及地點: Time and Venue	請參閱時間表 Please refer to the timetable
名額: Maximum No.:	20 人 20 Persons
內容: Contents:	1) 理論及場地課 Theory and practical sessions 2) 技術分析實習 TSG practice
教授語言: Medium of Instruction:	粵語 Cantonese
報名資格: Application Requirements:	1) 持有香港足球總會 D 級或以上的教練證書 Holder of HKFA 'D' License or above Coaching Certificate 2) 良好電腦操作技術 (MS Excel) Proficient in PC skills (MS Excel) 3) 具備書寫及聽講中文及英文的能力 Good command of written and spoken Cantonese and English
課程費用: Course Fee:	全免 Free of charge
報名日期: Application Period:	2022 年 11 月 7 至 14 日 7 th – 14 th November 2022
教練持續進修學分: Continuing Education Point:	20 分 20 points

注意事項:

1. 參加者需要自備手提電腦或平板電腦
Participants must prepare laptop or tablet computer.
2. 表現良好的學員將被邀請加入技術分析小組，負責數據收集及分析等工作。
Participants with satisfactory performance will be invited to join the Technical Study Group, responsible for data collection and analysis.



備註 Remarks :

- 1) 請於報名日期期間登入網上教練系統報名 (教練必須註冊方能登入教練系統) <http://coach.hkfa.com> 。
未註冊之教練需以電郵 (coach@hkfa.com) 報名 。
Please login to the Online Coach System to apply (Coaches MUST register in order to login) <http://coach.hkfa.com>.
For the coaches who are not registered under the HKFA, they are required to apply through email (coach@hkfa.com).
- 2) 本會技術發展部將於報名人士中挑選 20 名學員修讀本課程。有關結果將於 11 月 22 日或前以電郵方式通知成功獲取錄申請者。
The HKFA Technical Development Department will select the final 20 candidates. Admission notice will be sent to successful applicants through email on or before 22th November 2022.
- 3) 學員必須自備場地課所需之用具 (運動服裝及合適之足球鞋)
Students should prepare appropriate equipment for practical sessions (sport attire & football cleats)
- 4) 學員必須出席所有的課堂。
It is expected that students have to attend ALL sessions.
- 5) 參加者必需自行購買意外保險。
All participants must arrange their own personal accident insurance.
- 6) 主辦機構保留修改章程的權利，參加者不得異議。
The organizer reserves the right of making any amendment in the course and the decision should be final.

* 完 End *